
    Generalforsamling onsdag den 14. september 2011 
 

Beretning: 
 

Der er ikke sket det helt vilde i foreningen siden sidste års generalforsamling, 
som blev afholdt i Hedensted. Her havde Henry virkelig gjort meget, for at vi 

skulle føle os rigtigt godt til pas, både i hans virksomhed, men også ved at vise 
os rundt i den nærliggende natur. 

En stor tak til Henry. 

 
Arrangementer 

 
Julefrokost 

Der har været afholdt to julefrokoster, en i øst og en i vest, og som sædvanligt 
var det Arne og Leif som stod for arrangementet, og hvor os som deltog, 

havde en rigtig hyggelig dag. En stor tak til Leif E og Arne for deres indsats. 
 

Hvad gør vi til næste jul? 
 

Sommerudflugt 
Vi havde en stor tilslutning til årets sommerudflugt, som i år gik til Rebild 

Bakker, hvor vi havde to gode dage, med fint vejr, spadsereture i naturen, 
besøg i kalkmine, og det vigtigste, et hyggeligt samvær, hvor alle bidrog med 

et godt humør.  

 
Vores turguide (Hugo) skal have en stor ros for at have sat sig godt ind i de 

lokale seværdigheder, som han viderebragte til os andre på en meget 
professionel måde. 

 
Mogens Vang skal også have en tak for sin hjælp, med bl.a. indgåelse af 

aftaler med hotellet. 
 

Sidst men ikke mindst skal ”Sponsor Helge / Lars” have en stor tak for at 
bidrage med en depot-bil, med øl og vand, samt nogle flasker vin om aftenen. 

 
Bestyrelsen modtager meget gerne forslag til næste års udflugt. 

 
Medlemstilgang  

 

Ingen 
 

Ophørt medlemskab 
 

Sv. Åge Nielsen den 31. december 2011 
 

 



Nye mulige medlemmer 
 

Ingen 
 

Mærkedage 
 

Steen Andersen 60 år den 26. september 2011 
Carsten Beck 60 år den 13. oktober 2011 

 

MVH. 
Kay Martins 

(formand) 
 

 
 

 
 

 
 

 


